

MIDLAND OIL COMPANY (MDOC)

INTERNATIONAL TENDER ANNOUNCEMENT NO (03/2012)

Midland Oil Company (MDOC), Baghdad, Iraq, invites all interested and competent companies to participate in the biddings round indicated hereunder, the documents which can be seen on our website (<http://mdoc.oil.gov.iq>), are easily getting from purchasing department, located in Boob Al-Sham, Al-Rashidiya, Baghdad – Iraq, during Working hours from 8.00 am - 02.00 pm after this time no tenders will be collected (against amounts of Iraqi dinars in front of each tender mentioned below), and these amounts will be unrefundable, except in one case if mdoc cancels that tender, the amounts will be refunded

terms of collecting tender documents are :

1. An original copy of company foundation documents, that should be ratified by the Foreign Affairs Ministry of the participant's country and the Iraqi Embassy therein, required once a year.
2. The foreign companies with branches or bureaus in Iraq are requested to submit their registration to the Iraqi Trade Ministry and ratified from (companies registrar directorate). Status notification should be obtain from "the registrar of companies in Iraq through swift communications.
3. Iraqi companies & their branches should present a company foundation certification ratified from the Iraqi Trade Ministry once a year.
4. Official full name and address for authorized person who signing the offers and his, phone number, e-mail address, in order to proceed with ongoing notifications for tenders.
- 5- To the foreign companies representatives submit their official authorization letters ratified from Iraqi Embassy in the participant's country, and regarding the Iraqi companies representatives should submit their authorization letters from notary public in Iraq.

A bid bond of equal (1% of total value of the bid) should be accompanied with the offer as mentioned on the documents of the tenders.

the unbinding conference in the contracts department will be held at 11.00 am, as declared in the following list to answer the participant's technical and commercial inquiries.

the documents and tenders (technical and commercial) as well as a bid bonds in sealed closed envelopes will be given to the contracts department until 12.00 am of the closing date.

offers will be opened publicly on the same day of the closing date, all bidders who submitted their offers have the right to attend.

the procedure and process dealing with documents subject to iraqi law and governmental regulations on contract implementations no.1,2008. Or any other replacement regulations and the winner of the tender will be notified officially.

MDOC has the right (at any time) to suspend or cancel the tender without any obligations to the bidders, Winner of the tender will bear the cost of announcement.

Director General

شركة نفط الوسط (شركة عامة)

اعلان مناقصات استيرادية رقم (2012/03)

تدعو شركة نفط الوسط بغداد - العراق، كافة الشركات الراغبة والمؤهلة لتقديم عطاءاتها في دورة المناقصات المبينة في أدناه، من خلال الاطلاع على وثائقها المحملة على الموقع الإلكتروني (<http://mdoc.oil.gov.iq>)، وشراء وثائقها من قسم المشتريات والاخراج الكائن في منطقة بوب الشام - الرشدية - بغداد - العراق، خلال ساعات العمل اليومي (من الساعة الثامنة صباحاً وحتى الساعة الثانية بعد الظهر، وسوف لن تقبل طلبات الاشتراك بعد هذا الوقت)، لقاء المبالغ المؤشرة إزاء كل مناقصة في أدناه وبالدينار العراقي علماً أن هذه المبالغ غير قابلة للرد إلا إذا ألغيت المناقصة من قبل شركة نفط الوسط. يرجى من كافة المنافسين تقديم الوثائق والمعلومات التالية عند شراء وثائق المناقصة :

1 - تقديم شهادة تأسيس الشركة (للشركات غير العراقية) وب نسخة أصلية مصدقة من وزارة الخارجية لبلد الشركة والسفارة العراقية في ذلك البلد ولمرة واحدة في السنة.

2 - على الشركات غير العراقية التي لها مكاتب أو فروع في العراق تقديم ما يؤيد تسجيلها لدى وزارة التجارة العراقية ومصدقاً من دائرة مسجل الشركات.

3 - تقديم شهادة تأسيس الشركة مصدقة من وزارة التجارة العراقية وب نسخة أصلية بالنسبة للشركات العراقية وفروعها ولمرة واحدة في السنة.

4 - الاسم الكامل والعنوان للمخول بتوقيع العطاءات، على أن يتضمن رقم الهاتف وعنوان البريد الإلكتروني بغية الاتصال به في المراحل اللاحقة من المناقصة.

5 - على ممثلي الشركات والمخولين تقديم تحويل رسمي مصدق من السفارة العراقية من بلد الشركة (غير العراقية) أما بخصوص الشركات العراقية فيجب تقديم تحويل مصدق من قبل كاتب العدل في العراق.

على المنافسين تقديم التأمينات لكل مناقصة والبالغة (1%) من قيمة العطاء وكما مبين في وثائق كل مناقصة، وسيتم عقد مؤتمر، غير ملزم، للإجابة عن كافة الاستفسارات الفنية والتجارية في تمام الساعة الحادية عشر قبل الظهر في قسم المشتريات والإخراج.

وسيتم تسلم الظروف المغلفة الخاصة بالوثائق المطلوبة والعطاءات الفنية والتجارية والتأمينات الأولية في مقر الشركة الكائن في الرشدية - بوب الشام - بغداد - العراق حتى الساعة 12 ظهراً من يوم الغلق المبين في القائمة أدناه.

سيتم فتح العطاءات في نفس يوم الغلق علنياً ويحق لكافة المنافسين الذين قدموا عطاءاتهم الحضور.

إن آلية وأسلوب معالجة الوثائق مبين في وثائق المناقصات وأنها خاضعة للقوانين العراقية ولتعليمات تنفيذ العقود الحكومية رقم (1) لسنة 2008 أو أية تعليمات تحل محلها وسيلغ المناقص الفائز بالمناقصة بذلك رسمياً، ويحق لشركة نفط الوسط تعليق أو إلغاء المناقصة في أي وقت بدون أن تتحمل أي تعويض للمنافسين، ويتحمل من ترسو عليه المناقصة اجور نشر الاعلان.

المدير العام

Midland Oil Company (Mdoc)

Boob Al-Sham, Al-Rashidiya , Baghdad – Iraq , Fax : xxxxxxxxxxxxxx, e-mail : mdoc.dg@mdoc.oil.gov.iq ,website: <http://mdoc.oil.gov.iq>

TENDERS LIST

ITEM	TENDER NO.	MATERIALS DESCRIPTION	TENDER PRICE (IRAQI DINAR)	DATE OF TECHNICAL CONFERENCE	CLOSING DATE	PREVIOUS CLOSING DATE
1	79-12-9014-01	Geological Tools & Equipment	200,000	16/8/2012	26/8/2012	1st announcement
2	82-12-9015-01	Wire Line Equipment For Field Measurements	200,000	16/8/2012	27/8/2012	1st announcement
3	11-12-9016-01	Gas Chromatography	200,000	16/8/2012	28/8/2012	1st announcement